## AD & FD POHL Leung Sing Tak College 博愛醫院歷屆總理聯誼會梁省德中學 Application Form For Form 1 Places (2024-2025) 中一入學申請表(2024-2025年度)

Official use:				
	Date:			
	Time:			

Student Reference No.(STRN)	學生編號:						
Name 姓名:	(in Chines	se 中文)					
	(in Englis	sh 英文)				Photo	
Sex 性別: Pla	ace of Birth 出生地點	i:				相片	
Date of Birth 出生日期:							
I.D. Card No. 身分證編號:		(	)	)			
Address 住址:							
Tel. No. 電話:		Mobile Ph	one l	No.手提電	<b>፤</b> 話:		
Allocated Secondary School 獲派	之中學:						
Name of Primary School 現時就讀 Current Class Level 現時就讀班級 Academic Performance of P.5 and	设:	之成績:					
Name of Primary School 就讀學校名稱	Term 學期			Chinses 中文	English 英文	Mathematics 數學	Conduc 操行
300X 3 IX 11113	P.5 1 <sup>st</sup> Term (20 小五上學期		)	1 / 2	700	2/11	321(13
	P.5 2 <sup>nd</sup> Term (20 小五中學期	- 20	)				
	P.5 3 <sup>rd</sup> Term (20 小五下學期	- 20	)				
	P.6 1 <sup>st</sup> Term (20 小六上學期	- 20	)				
	P.6 2 <sup>nd</sup> Term (20 小六中學期	- 20	)				
	P.6 3 <sup>rd</sup> Term (20 小六下學期	- 20	)				
Sibling studying at this school 就記		ame 姓名	:			Class 級別:_	

Turn to the next page 轉下頁

Others: is ne/sne a new arrival? 共他: 定台和移民?  定	台 <u></u>
If yes, please state the date of arrival to Hong Kong 如是, 請註明來港區	日期:
Original place of residence before arrival to Hong Kong 來港前原居地:	:
Reasons of this application 申請就讀本校原因:	
Name of Parent / Guardian 家長/監護人姓名:	Relationship 關係:
Signature of Parent / Guardian 家長/監護人签署·	Date 日期·

10 計1 日本が400

## Remarks 備註:

- 1) Applicants are required to submit the following documents by 12:00 nn on 12<sup>th</sup> July, 2024 (Friday).
  - (i) Application Form For Form 1 Places;
  - (ii) Photocopies all school reports of P.5 and P.6;
  - (iii) Photocopies of supporting documents on participation and performance in extra-curricular activities, certificates and awards;
  - (iv) Photocopy of applicant's Hong Kong I.D. Card.

申請人必須將以下文件於二零二四年七月十二日(星期五)中午十二時正前交回本校。

- (i) 申請表(可親臨取表或於本校網頁下載)
- (ii) 最近兩年成績表影印本
- (iii) 課外活動證書及獎項
- (iv) 身份證副本
- 2) Eligibility: Grade B or above in conduct grade, Chinese Language, English Language and Mathematics; 收生標準:操行、中、英、數成績均須達 B 級或以上。
- 3) Selection for interview: Applicants are required to take an assessment (Duration of the assessment: 1.5 hours). The assessment will be conducted between 9<sup>th</sup> 12<sup>th</sup> July, 2024. Applicants will be notified of their assessment time upon submission of application forms. Eligible applicants will be invited for an interview

甄選面試:同學需到校參加 1.5 小時的甄選試,甄選試於二零二四年七月九日至十二日分時段進行,遞交申請表時,校方將通知甄選試確實時間。成績達標者,將會安排面試。

4) Applicants will be invited to attend an interview held in from  $10^{th} - 12^{th}$  July, 2024. Applicants will receive notification by phone.

面試日期及時間為二零二四年七月十日至十二日,獲面試的同學,校方將以電話通知面試的日期、時間及地點。

5) Parent(s)/Guardian(s) is/are required to attend an interview with the applicant. 家長須陪同學生一起面試。

The personal data in relation to your application will be used for Application for Secondary One Places (2023-2024) only. Your application together with all materials you provided will be destroyed 3 months after the completion of recruitment process.

本表格所收集資料,只作本校 2024-2025 年度中一入學申請,收生程序完成後,資料會於三個月後被銷毀。